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vaig rebre de part de les companyes 
d’equip va ser molt gran.
- Alguna anècdota que recordis i 
es pugui explicar?
- Realment va ser tot l’Europeu, 
perquè és clar, vas a Portugal, estàs 
sense anar a l’escola dedicant-te a 
l’hoquei i és increïble, tant de bo fer 
això tota la meva vida.
- És com estar a una petita bom-
bolla, no?
- Sí, sí, llavors també hi ha la “prin-
gada” que et fan quan ets la petita 
del grup.
- Què et van fer?
- Vam anar a fer un passeig per Por-
tugal i em van posar en mig del car-
rer i em van fer treure la samarreta, 
em van posar Nutella per la cara i 
vaig començar a ballar allà al mig.
- Això ja és una primera expe-
riència, per quan arribis a la 
Universitat, si hi vas, és com les 
“novatades”.
- Sí, sí, al final, ho fan cada any i bé, 
doncs fem-ho i ja està.
- Per fer pinya, no?
- Sí, perquè riuen totes i es tracta de 
fer pinya. 

- Molt bé! Fa poques setmanes 
vas aconseguir un altre títol i et 
vas proclamar campiona de la 
Copa d’Europa amb el Palau, 
després de superar el tot pode-
rós Benfica i després del Gijón, 
que era l’amfitrió del torneig, us 
ho esperàveu? 
- Realment hi ha hagut un procés 
darrere de totes aquestes victòries, 
hem estat molts mesos treballant en 
això, i no ho veiem a venir, però sí 
que teníem moltes de ganes de fer-
ho, a més teníem les ganes afegides 
del fet que era a casa seva, Gijón i 
doncs guanyar encara és millor-
- Què us va dir l’entrenador una 
estona abans, un cop vau elimi-
nar el Benfica, per preparar-vos 
per la final?
- Ens va dir que estiguéssim 
tranquil·les, que ell confiava molt en 
nosaltres, que ell havia estat en mol-
tes finals i mai havia estat tan tran-
quil i tan confiat a poder guanyar. 
-Vas notar diferència entre els 
partits Europeus i la lliga més 
domèstica?
- Sí, molta diferència. A Gijón es va 

omplir el pavelló, es va fer el récord 
d’assistència en un partit d’Europa.
- Batent rècords en l’esport feme-
ní d’aquest any, això està molt 
bé! Com vas viure aquesta expe-
riència de portes endins el fet de 
viure una final de Copa d’Euro-
pa?
- Va ser surrealista, al final no espe-
res que el primer any que et pugen a 
màxima categoria et trobis tot això, 
però es molt “guai”, m’ha agradat 
molt i personalment, m’ha fet créi-
xer molt. 
- Tot i ser una temporada gaire-
bé perfecte, fa tres setmanes vau 
perdre la Copa de la Reina contra 
el Manlleu a Penals. Anàveu més 
confiades per haver guanyat set-
manes abans la Copa d’Europa?
- No, realment, no, teníem clar que 
el Manlleu és un os dur de mossegar 
i que no ho tindríem fàcil. A més 
veníem de la Copa d’Europa i sabí-
em que teníem molt de pes a sobre, 
i sabíem que seria difícil.
- Va ser una patacada dura, el 
fet de perdre? Llavors els penals 
els vau portar bé? 
- Va fer mal, l’any passat ens va pas-
sar el mateix, també vam perdre la 
final de la Copa de la Reina amb el 
Manlleu, i fa tres anys també es va 
perdre, i doncs, encadenar tres anys 
continuats perdent, és dur.
- Ostres, tot i que vas aparèixer 
en el nou equip i es va guanyar 
la Copa d’Europa, per segon any 
consecutiu pel Palau. Ara opor-
tunitats per guanyar la lliga, per-
què ara esteu al tram final de la 
competició que era una jornada, 
aquest dissabte, amb el Manlleu, 
teniu ganes de revenja?
- Moltes ganes de revenja, sí.
- Perquè a més, ara sou terceres, 
ja no podeu atrapar al Gijón, 
que és segon classificat i, per 
tant, com esperes aquest play-off 
que comencen ja?
- Els hi tenim moltes ganes, perquè 
el Vila-sana ens ha costat molt...
- Clar, teniu ganes a molts equips, 
Manlleu, Vila-sana...
- Sí, sí
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Anna 
Salvat
El passat 27 de maig, el 
programa de magazín ‘Tot 
Caldes’ de la ràdio Caldes 
FM, va entrevistar a la juga-
dora d’hoquei Anna Salvat, 
campiona d’Europa amb la 
selecció espanyola.

- Avui a l’estudi de Caldes FM 
tenim una Caldenca que tot i te-
nir quinze anys està jugant a un 
dels millors equips d’Europa, que 
és l’Hoquei Club Palau de Plega-
mans i ve d’un any en què ha 
guanyat un europeu amb la Se-
lecció Espanyola Absoluta i una 
Copa d’Europa amb el seu club, 
i amb aquesta discreta carta de 
presentació saludem a l’Anna 
Salvat. Anna, bona tarda. 
- Bona tarda
- Que tal? Com estàs? Primer de 
tot, com et trobes?
- Molt bé, molt bé, molt contenta 
amb aquest any
- Molt contenta, vivint un somni, 
no?
- Sí, realment sí, és una cosa que no 
havia pensat mai, és com estar en 
nu núvol.
- T’esperaves amb només cator-
ze anys anar convocada amb la 
Selecció Espanyola, perquè clar, 
això va ser l’octubre passat, que 
a més a més acabaves d’aterrar 
al Palau de Plegamans.
- Realment no m’ho esperava, real-
ment no, perquè, com dius, amb 14 
anys no t’ho esperes, però sí que des 
de petita he estat lluitant per això i 
he tingut molt clar que volia ser part 
de la Selecció Espanyola, volia ser 
campiona del món i sempre he estat 
lluitant per això.
- Com va arribar aquesta truca-
da per ser part de la selecció? 
Primer va ser el club Palau, que 

venies del Voltregà i després la 
Selecció. Com va ser la trucada i 
qui et va trucar?
- Realment, no me’n recordo perquè 
no va ser una trucada, t’envien una 
convocatòria, ho pengen a la pàgina 
web i veus el teu nom. Hi va haver 
com una preselecció, on vam estar 
durant un més i mig i llavors, a par-
tir d’aquella preselecció, van agafar 
a les que vam acabar jugant.
- Com va ser per tu anar a aquest 
Europeu, que es va fer a Portu-
gal, l’octubre passat? Mental-
ment, adaptar-te per competir al 
màxim nivell, tant amb el Club 
com amb la Selecció tenint ca-
torze anys, com ho vas haver de 
fer?
- Al principi va ser complicat, per-
què clar, també és una mica xoc que 
amb catorze anys estiguis jugant 
amb noies de 28 anys, també costa 
al principi, per tot va ser bastant 
fàcil perquè les jugadores em van 
acollir molt ràpidament i em van 
ajudar molt amb tot el que em cos-
tava, va ser difícil al principi, però 
després ja està. 

- Senties una pressió afegida 
per ser la petita? O no? Pot ser 
fins i tot això et calmava perquè 
dius “no jugaré gaire, llavors, jo 
tranquil·lament aprofito l’oportu-
nitat...”
- Va ser un entremig perquè anar 
amb la Selecció Espanyola és “ojo”, 
però també estava tranquil·la per-
què sabia tot el treball que havia fet 
abans i tenia clar que si estava allà 
era per alguna cosa. 
- Què et va demanar el seleccio-
nador a l’Europeu? 
- Jo sabia que anava a fer de portera, 
perquè va ser durant la covid que 
em van convocar, llavors em van 
demanar que fes de suport i el su-
port que li donaria a l’equip tornaria 
cap a mi i al final seria una experi-
ència més per anar creixent.
- Llavors, amb què et quedes, 
a més de guanyar l’Europeu, 
d’aquesta primera experiència 
en una selecció?
- Jo em quedo amb el suport que 
em va donar la gent, perquè clar, 
ets molt petita, no saps ben bé on 
col·locar-te..., i aquest suport que 
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